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Nasz znak: WD.7134.5.12.2019 Poddębice, dnia 12 lutego 2019 r. 

Po zapoznamu się z treścią Petycji, pragmemy Państwa poinformować, że stan 

nawierzchni drogi powiatowej nr 3710E na odcinku Księże Młyny - Dzierzązna jest znany 

Zarządowi Powiatu. W podobnym i gorszym stanie jest jeszcze wiele administrowanych 

przez nas dróg. Podejmowane działania w kierunku poprawy ich stanu odzwierciedlają 

możliwości finansowe Powiatu Poddębickiego. Mimo, iż wykorzystujemy każdą sposobność 

pozyskania środków zewnętrznych, to i tak łącznie z własnymi ich wielkość w stosunku 

do potrzeb jest nieadekwatna. 

Zarządowi Powiatu podobnie jak i Państwu, dobro mieszkańców, a tym samym 

użytkowników naszych dróg jest dobrem nadrzędnym. 

Niestety stan techniczny administrowanych dróg powiatowych oraz rosnące ich 

znaczenie, spowodowane rozwojem motoryzacji, rozbudową zakładów pracy, zwiększeniem 

zapotrzebowania na usługi transportowe, nie koreluje z nakładami na infrastrukturę drogową. 

Wydatki zapisane w budżecie Powiatu na realizację zadań drogowych skromnie 

pokrywają wydatki związane z bieżącym ich utrzymaniem. Nie można również liczyć 

na dochody, które w naszym przypadku są bardzo niskie. Dlatego też uciekamy się do 

różnych prób pozyskiwania środków finansowych aby poprawić obecny stan. 

Liczymy, że iskierką zmian w drogownictwie będzie ustanowiony Fundusz Dróg 

Samorządowych. Ze wstępnych informacji wynika , że na inwestycję drogową będzie można 

otrzymać do 80% kosztów. 

Istotnym jest fakt, że w bieżącym roku jesteśmy związani decyzjami Zarządu 

poprzedniej kadencji. Obecnie oczekujemy na informację czy złożone wnioski 

o dofinansowanie przebudowy dróg będą realizowane. Niestety wnioski nie obejmują

Państwa drogi. Informacja ta jest bardzo istotna gdyż wyznaczy nasze możliwości na kolejne 

lata. 
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